

Title (en)
Refrigeration and/or freezer device

Title (de)
Kühl-und/oder Gefriergerät

Title (fr)
Appareil de réfrigération et/ou de refroidissement

Publication
EP 2040018 A2 20090325 (DE)

Application
EP 08016286 A 20080916

Priority
DE 202007013172 U 20070920

Abstract (en)
The cooling or freezing device has a transverse connecting element (10) extended between two compartments of the device. One or multiple holding pieces (20) are provided, which stand in connection with an inner container (30) of the device. The inner container is arranged at the transverse connecting element. The holding piece is extended in certain areas between the inner container and the transverse connecting element.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Kühl- und/oder Gefriergerät mit wenigstens einem sich zwischen zwei Kompartimenten des Gerätes erstreckenden Querverbindungselement (10), wobei ein oder mehrere Halteteile (20) vorgesehen sind, die mit dem Innenbehälter (30) des Gerätes in Verbindung stehen und an dem/denen das Querverbindungselement (10) derart angeordnet ist, dass sich das Halteteil (20) wenigstens bereichsweise zwischen dem Innenbehälter (30) und dem Querverbindungselement (10) erstreckt.

IPC 8 full level
F25D 23/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
F25D 23/065 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)
DE 202007013172 U1 20090212; EP 2040018 A2 20090325; US 2009096332 A1 20090416; US 8807673 B2 20140819

DOCDB simple family (application)
DE 202007013172 U 20070920; EP 08016286 A 20080916; US 28421308 A 20080919